
van J.A. Bornewasser uit 1980. In laatstgenoemd artikel wordt ook ingegaan 
op de vraag of het Réveil wel zo aan Bilderdijk moet worden gekoppeld. 
Gezien de diversiteit die het Réveil eigen was, lijkt Bornewasser te pleiten voor 
enige behoedzaamheid in deze. Van der Zwaag koestert op dit punt echter 
geen enkele twijfel. Dat is zijn goed recht. Maar ik had toch graag gezien dat 
hij zijn standpunt iets grondiger en aan de hand van de uitkomsten van eigen 
onderzoek had onderbouwd. 
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